

## BULLETIN DE PARIS No. 2005 - 042

MATIF

DATE: 08/07/2005  
DATE EFFECTIVE: 12/07/2005

OBJET: Contrats à terme ferme et option Blé de Meunerie N°2 :

Suppression cotation échéance juillet

Ouverture à la cotation des échéances septembre 2006, novembre 2006 et janvier 2007

### Sommaire:

EURONEXT Paris SA informe les membres du marché de la suppression du Juillet de la liste des échéances cotées. Les transactions s'effectuent sur huit échéances successives qui sont : septembre, novembre, janvier, mars, mai.

De ce fait, à compter de la journée de négociation du mardi 12 juillet 2005, les membres du marchés sont informés de l'ouverture à la négociation de l'échéance Septembre 06 ainsi que des échéances Novembre 06 et Janvier 07 afin de respecter l'horizon de cotation prévue à l'article 6 de la fiche technique du contrat.

Pour plus d'information concernant ce bulletin, merci de contacter

Department	Name	Telephone	Email
Derivatives Commodity Products	Patrick Gentile	+ 33 1 49 27 19 27	p.gentile@euronext.com



## BULLETIN DE PARIS No. 2005 - 042

**MATIF**

**DATE: 08/07/2005**

**DATE EFFECTIVE: 12/07/2005**

**OBJET: Milling Wheat Future Contract N°2 and its Option :**

**Removal of July as a delivery month**

**Listing of the September 2006, November 2006 et January 2007 delivery months**

**Executive Summary :**

EURONEXT Paris SA notifies its members of the removal of the July delivery month from the Milling Wheat Futures and Options Contracts list of delivery months, while maintaining the number of delivery months available to trade at eight.

Members are advised that with effect from 12 July 2005, the delivery months available for trading will be January, March, May, September and November. As a result, on 12 July 2005 the currently suspended July 2006 delivery month will be de-listed, and the September 2006, November 2006 and January 2007 delivery months introduced.

For further information in relation to this Notice, please contact:

<b>Department</b>	<b>Name</b>	<b>Telephone</b>	<b>Email</b>
Derivatives Commodity Products	Patrick Gentile	+ 33 1 49 27 19 27	p.gentile@euronext.com

